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Consell de Cultura 

Assumpte diversos temes 
Lloc telemàtica    
Data i hora 15 de desembre de 2021, de 17 a 19h 

Assistents Inmaculada Bajo (consellera) 

 Sandra Enrique (consellera) 
 Maria Arenillas (consellera) 
 Jordi Rallo (conseller) 

Carles Pinar (tècnic de la Direcció de Serveis a les Persones i Territori).                  
Secretari 
Segueixen per streaming la sessió per problemes de connexió: Centre 
d’Estudis Sant Martí i Arxiu Històric del Poblenou. 
 
S’excusa:  Arantxa Morán. Centre d’Estudis de Sant Martí de Provençals 
 

Entitats i equipaments                                   
  
                     

Ciutadania a títol individual:      

Ordre del dia: temes tractats i acords 

1. Pla de Drets Culturals de Barcelona. 2a Mesura del Pla de drets culturals. Cultura de base i 
sectors culturals. Dret a la creació, l’experimentació, la recerca i la producció cultural. 

2. Balanç del projecte Bonus Cultura. 

3. Balanç de les festes majors del Districte de Sant Martí durant l’any 2021. 

4. Torn obert de paraules. 

Punt 1.        

La Sra. Anna Ramírez, Directora de Teixit Cultural de l’ICUB, fa un exposició de la 2a Mesura de 

govern. S’adjunta amb aquesta acta documents de referència.  
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Punt 2.         

El Sr. Joan Torrella, Cap de Departament d’Indústries Creatives, de la Regidoria de Turisme i 

Indústries Creatives, exposa el balanç del Bonus Cultura. S’adjunta a aquesta acta document 

de referència. 

Punt 3. 

Carles Pinar explica el balanç de les festes majors durant el 2021. S’adjunta a aquesta acta 

document de referència. 

Punt 4.  

Les Consellera Sra. Maria Arenillas i Sr. Jordi Rallo, s’afegeixen a l’agraïment exposat per la 

Sra Inma Bajo a les entitats i associacions que fan possible el desenvolupament de les festes 

majors. 

La Sra Inma Bajo esmenta la importància de propostes culturals con el Festival Escena 

Poblenou, les exposicions dels centres cívics o les propostes escèniques de la Sala Beckett. 

El Sr. Jordi Rallo esmenta que considera una proposta d’èxit les “barraques” durant la festa 

Major del Clot Camp de L’Arpa. 

La Sra. Maria Arenillas esmenta que cal esbrinar per què no han participat les entitats 

convocades, que aplegaven a més de 200 persones. Una raó pot ser que les 17h és massa 

d’hora. Es proposa convocar a les 17.30h la propera sessió del Consell. 

 

 

Carles Pinar 

Secretari del Consell de Barri 

Barcelona,  17 de desembre de 2021  


